
LIMITATIONS OF USE: Vests should always be worn closed and never covered with other clothing and accessories. 
Do not modify the clothing in any way. The high-vis clothing may not be covered by any other clothing.

KEEP CLEAN: This garment must be kept clean and regular comparisons are recommended against a new garment.

DISPOSAL: Please dispose of the garment in a responsible, safe manner.

INFORMATION ABOUT CORRECT CLEANING & CARE, STORAGE AND DURABILITY: High-vis clothing should always be 
stored in a dry and well ventilatied room and stored away from direct sunlight to prevent fading caused by UV radiation.
Each garment has individual care instructions on the label which is essential for best possible retention and maintenance 
of the protection level. Only wash the textiles when fasteners are closed and with other garments of similar colours without 
optical brighteners. Only dry the articles in the shade. Please note the information about the durability and the number of 
maximum washing cycles stated on the label. Apidura will not accept liability for garments where care labels have been 
ignored,neglected, defaced or removed.
Regardless of this, it is possible for the lifespan of the garment to be significantly reduced as a result of wear or damage 
caused by everyday use. The lifespan of the PPE can also be reduced due to soiling or bleaching caused by sunlight.
After every washing and drying cycle, always check whether the textile is still dirty or whether the reflecting strips have 
come away or become damaged. The stated maximum number and type of cleaning cycles is not the only factor related to 
the lifetime of this garment. The lifetime depends on usage, care storage, and also, if relevant, on the number of cleaning 
cycles. Both are indications that the protective effect of the textile can no longer be guaranteed. Any alterations of the 
product such as printing of logos may compromise the minimum areas and performance of the product.
Repairs may only be carried out by competent companies.

NOTIFIED BODY 2895: 
Notified Body : Shirley Technologies (Europe) Ltd, Sky Business Centre, Unit 21, Clonshaugh Business Park, Dublin 17
Notfied Body Number:2895

Approved Body : BTTG, Unit 6, Wheele Forge Way, Trafford Park, Manchester, M17 1EH.
Approved Body Number: Number 0338
 
DECLARATION OF CONFORMITY: www.apidura.com/declaration-of-conformity-packable-visibility-vest

GENERAL INFORMATION
Please read carefully before using the product.

VISIBILITY: EN 17353:2020
Type B3:
For dark conditions

Designed in UK
Assembled in China 
by Free Life Accessory

This product is a piece of personal protective equipment accord-
ing to regulation (EU) EN17353:2020.

This product is a piece of personal protective protection equip-
ment according to regulation EN17353:2020 on personal protec-
tive equipment as brought into UK law and amended.

Type B3 - Equipment worn by users where risk of not being seen 
exists during twilight and dark conditions. This equipment uses 
the fluorescent as well as the retroflective and/or combined 
performance materials enhanced visbility compents.

87% Polyester, 13% Spandex
x5 Maximum wash cycles

SIZING CM IN CM IN

CHEST HEIGHT

S/M H>140

H>140

H>55

H>55L/XL

PACKABLE VISIBILITY VEST

CHEST

HEIGHT 90-105

106-122

35-41

42-48

30º

  B3

  B3



LIMITES D’UTILISATION : Les gilets doivent toujours être portés fermés et jamais recouverts d’autres vêtements et 
accessoires. Ne modifiez en aucun cas les vêtements. Les vêtements haute visibilité ne peuvent être recouverts par aucun 
autre vêtement.

PROPRETÉ : Ce vêtement doit être maintenu propre et il est recommandé de réaliser des comparaisons régulières avec 
un nouveau vêtement neuf.

FIN DE VIE : Veuillez jeter le vêtement de manière responsable et sûre.

INFORMATIONS SUR LE NETTOYAGE, L’ENTRETIEN, LE STOCKAGE ET LA DURABILITÉ : Les vêtements haute visibil-
ité doivent toujours être stockés dans une pièce sèche et bien ventilée et à l’abri de la lumière directe du soleil pour éviter 
la décoloration causée par les rayons UV.
Chaque vêtement dispose d’instructions d’entretien individuelles visible sur l’étiquette. Le respect de ces instructions est 
essentiel pour le maintien du niveau de protection. Lavez les textiles uniquement lorsque les fermetures sont fermées et 
avec d’autres vêtements de couleurs similaires sans améliorants optiques. Ne séchez les articles qu’à l’ombre. Veuillez 
noter les informations sur la durabilité et le nombre de cycles de lavage maximum indiqués sur l’étiquette. Apidura décline 
toute responsabilité pour les vêtements dont les étiquettes d’entretien ont été ignorées, négligées, dégradées ou sup-
primées.
Indépendamment de cela, il est possible que la durée de vie du vêtement soit considérablement réduite en raison de l’usu-
re ou des dommages causés par l’utilisation quotidienne. La durée de vie de l’EPI peut également être réduite en raison 
des salissures ou du blanchiment causés par la lumière du soleil.
Après chaque cycle de lavage et de séchage, vérifiez toujours si le textile est encore sale ou si les bandes réfléchissantes 
se sont détachées ou sont endommagées. Les deux indiquent que l’effet protecteur du textile ne peut plus être garanti. 
Le nombre maximum et le type de cycles de lavage indiqués ne sont pas les seuls facteurs impactant à la durée de vie de 
ce vêtement. La durée de vie dépend de l'utilisation, des conditions de stockage, et aussi, le cas échéant, du nombre de 
cycles de nettoyage. Toute modification du produit telle que l'impression de logos peut compromettre le revêtement et les 
performances du produit. Les réparations ne peuvent être effectuées que par des entreprises compétentes.

ORGANISME NOTIFIÉ : 
ORGANISME NOTIFÉ: Shirley Technologies (Europe) Ltd, Sky Business Centre, Unit 21, Clonshaugh Business Park, 
Dublin 17 ,Notfied BN:2895
ORGANISME AGRÉÉ: BTTG, Unit 6, Wheele Forge Way, Trafford Park, Manchester, M17 1EH.
AB Number 0338

DÉCLARATION DE CONFORMITÉ : www.apidura.com/declaration-of-conformity-packable-visibility-vest

INFORMATION GÉNÉRALE
Veuillez lire attentivement avant d’utiliser le produit.

VISIBILITÉ: EN 17353:2020
Type B3:
Pour conditions 
nocturnes.

Conçu au UK
Assemblé en Chine par 
Free Life Accessory

Ce produit est un équipement de protection individuelle conformé-
ment à la réglementation (UE) EN17353:2020.

Ce produit est un équipement de protection individuelle conformé-
ment à la réglementation EN17353:2020 sur les équipements 
de protection individuelle telle qu’introduite dans la législation 
britannique.

Type B3 – Équipement porté par les utilisateurs lorsqu’il existe 
un risque de ne pas être vu pendant le crépuscule et l’obscurité. 
Cet équipement utilise des matériaux fluorescents ainsi que des 
matériaux de performance rétroréfléchissants et/ou combinés a 
des éléments de visibilité améliorée.

87% Polyester, 13% Élasthanne
x5 Cycles de lavage maximum

TAILLE CM IN CM IN

BUSTE HAUTEUR

S/M H>140

H>140

H>55

H>55L/XL

PACKABLE VISIBILITY VEST

BUSTE

HAUTEUR 90-105

106-122

35-41

42-48

30º

  B3

  B3


